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Turecko je krásná země s bohatou historií, teplým mořem a hezkou přírodou.  Nevím  jestli jsem tady  
měl vždy jen štěstí,  ale potkal jsem jen přátelské  a zejména na venkově velmi pracovité lidi. Památek 
starověku zde najdete více než kdekoliv na světě.  Pokud si uděláte čas a zajedete  na pár dnů do 
Istanbulu, uvidíte fascinující metropoli, která udávala  více než 1000 let  tón v polovině světa. Když  si 
vezmete hotel vysoko nad město a okno bude mít správnou orientaci, odmění se vám dech beroucím 
pohledem   na bosporskou úžinu. Tady spatříte opravdovou krásu a také  mumraj okolo. 
 
Zejména v posledních letech si Češi velmi oblíbili jezdit za golfem na jih země do Beleku. 
 
Turecko se stalo jednou z nejoblíbenějších golfových destinací  a má podle mě  možná až  celosvětově 
nejlepší poměr cena/výkon v porovnání  golfu, golfových hotelů,  gastronomie a souvisejících služeb. 
 
Této oblíbenosti zdá se příliš neublížila ani v posledních letech zhoršující se bezpečnostní situace na  
Blízkém východě  a důsledky bojů v Sýrii.  
 
V Turecku jsem byl poprvé v roce 1996 na poznávacím zájezdu a seznámil jsem se v rychlém tempu 
s celou západní polovinou země a byl jsem nadšen. Když jsem začal hrát golf, došlo přirozeně k tomu, 
co můj přítel nazval rozdílem mezi cestováním před golfem (rozuměj dříve než jsem začal hrát) a po 
golfu (když už hraji golf, jezdím téměř výhradně jenom tam, kde je golfové hřiště).  
 
Za posledních 15 let jsem byl   ve spoustě pětihvězdičkových hotelech v Beleku, někdy i vícekrát 
ročně.  Pokusím se (možná trochu subjektivně) zhodnotit své zkušenosti. 
 
Před  14 lety zde byl suverénně nejlepším hotelem nově otevřený Kempinski,  ale to platilo jen 2 roky, 
pak šla úroveň dost dolů. Přesto někdy s nostalgií vzpomínám na dodnes nepřekonané 
bezkonkurenční  telecí na meruňkách. Chybí mi rovněž  výhledy z hotelového okna na pátou jamku  
PGA  Sultán,  které osobně považuji stale za nejlepší  hřiště v Turecku. 
Za v současnosti  nejlepší adresu  (a šéf Bilyany tvrdí že v celém Turecku)  považuji  hotel Regnum 
Carya včetně velmi hezkého stejnojmenného hřiště s večerním osvětlením,  který zejména v létě 



nabízí nepřeberné množství  atrakcí a komfortem a velikostí svých pokojů a gastronomie překonává 
podle mě i trochu přeceňovaný Maxx Royal.  
Pětihvězdičkové hotely jsou v Beleku, až na výjimky, jen dobré a ještě lepší,  takže zde riskuji při 
výběru méně než většinou jinde v Evropě,  kde situaci osobně neznám nebo mi informace nepředal 
někdo, kdo tam pobýval. 
Pokud nepreferuji pouze a jen cenu, radši bych se vyhnul  Sirene,  Suenu (nové Sueno de Lux je 
výrazně lepší) i proto že hrát opakovaně  na Sueno Dunes je pro mě utrpení.  Jednou se to dá přežít, 
když si řeknu,  že chci poznat co nejvíce hřišť.  Na celém  hřišti nenajdete  rovnou plochu větší než 4 
m2. Druhé hřiště u hotelu je jiné - rovinaté.  Nevím jestli to byla jen momentální náhoda, hrál jsem to 
po 2 letech opakovaně, ale zdejší gríny jsem vždy poznal jen jako podprůměrné. 
Vyhnul bych se  Voyage s vybydlenými pokoji a rizikem, že zde strávíte muslimské jarní prázdniny 
s hotelem plným povykujících dětí, kde byl problém si v klidu vypít svůj drink.  Jednou jsem to zažil a 
uvažoval jsem že odjedu.  Naštěstí než jsem se k tomu odhodlal, tak prázdniny, o kterých jsem 
nevěděl,  skončily.  Doporučuji  si tento fakt vždy předem ověřit.  Nemám rád hotel Cornelia 
Diamond, je příliš velký, všude je to daleko a v zimě se tam člověk může cítit opuštěn a téměř  
stísněně.  Lykia golf s hotelem vedle je daleko a u moře a má jen jedno hřiště.  Bývá tam někdy nejisté 
počasí se silným větrem.  Je to ale jediné hřiště Links a tím se liší od všech ostatních v této lokalitě. 
Zahrát si ho je vítaná změna, musíte se ale smířit s tím, že na ostatní hřiště to odsud kamkoliv máte 
dost daleko (možná že už tam vede dnes kratší cesta, ale vzpomínám si, že jsme tam jednou jeli skoro 
hodinu a to jsme si ještě cestu zkrátili přes pole).  Navíc je škoda v Beleku hrát týden  pouze jediné 
hřiště. 
Osobně mám velmi rád hotely Gloria (Verde,  Golf a Serenity).  Jsou ve třech cenových hladinách, 
nejlevnější  Verde, nejdražší Serenity a možná nejvíce obsazovaný Golf.   Vlastník hotelů  podniká i  
v potravinářském komplexu a v silně konkurenčním prostředí nabízí dobrou přidanou hodnotu. 
Důsledkem toho je jedna z nejlepších gastronomií  a bezkonkurenční nápoje v ultra all inclusive ve 
srovnání s většinou ostatních hotelů.  Pamatuji na zájezd, kde jedinci zvládli i deset  Henessy  za 
odpoledne, samozřejmě až po golfu.  Jinde se za takový koňak nebo i lepší víno  platí . Tohle vše jsou 
bonusy, které jsou tím důležitější, čím větší  je zejména pánská skupina, která  se dala dohromady pro 
daný výlet.  I když golfisté v tomto směru stále nedosahují kvalit německých kuželkářů na Mallorce aj. 
Verde je z hotelů Gloria  nejmenší  i nejlevnější,  má jen kolem  200 pokojů, wellness s bazénem 
s mořskou vodou a restaurace nejen bufetové ale i ala carte (tady si více jídlo  vychutnáte a tolik 
nepřiberete). Má příjemnou až komorní atmosféru, máte blízko na hřiště, do restaurace i na kávu do 
baru. Znám hotely, kde musíte jít stovky metrů – do restaurace, do baru po golfu, do welness .  Hřiště 
Gloria jsou blízko, spíše lehčí a rovinaté, velmi dobré na rozehrání před sezónou.  Navíc je zde nejlepší 
driving a cvičné plochy v celém Beleku. Pokud nejedete v létě, je výhodnější  bydlet vždy v hlavní 
budově – opět máte vše blízko. Jednou se nám před léty s trenérem Mirkem Stehlíkem stalo, že měli 
takzvaně overbooked a místo  pokojů v hlavní budově nám za stejnou cenu dali velkou vilu u moře, 
kde jsme sice pro sebe měli 2 ložnice a obývák, ale do hlavní budovy jsme chodili 250 metrů. Což 
v zimě za tmy nemusí být třeba pro manželku ta nejpříjemnější věc. V létě je situace samozřejmě jiná, 
blízkost teplého moře je naopak výhodou. 
Pokud vám nevadí cena (která je ale pořád několikrát nižší než zaplatíte za totéž v Provence, na 
Sardinii nebo v Ženevě) a jedete v létě (ale třeba i v zimě), tak bych zvolil Regnum Carya. 
Když tam pojedete s rodinou a vnuky , najdete tam tolik atrakcí a možností vyžití jako nikde jinde. 
Třeba jen plavební dráhu s vlnami, kterou si dáte na zapůjčeném kajaku nebo bazén s vlnobitím. 
Okouzlí vás secesní cukrárna v hlavní budově s výběrem lepším než ve Vídni,  ze které se vám nebude 
chtít  odejít. Pokud opakovaně podlehnete jejím svodům, tak se dostanete na váhu před dovolenou 
až po 2 měsících diety.  Budete mít k dispozici jednu z nejlepších hotelových pláží s molem a úžasným 
barem, kde si sednete s drinkem do lenošky a zapomenete kolik je hodin.  A když vám bude vedro , 
dva metry vedle si můžete skočit do moře nebo ti opatrnější  mohou použít vedle upevněný žebřík. A 
pokud máte v létě už dost těch občas povykujích  malých spratků , využijete částí hotelu, kde mají 
děti zakázaný vstup a to včetně krásného poloprázdného padesátimetrového bazénu. A golfu ve 
vedru (může být i skoro padesát) se nebojte. Já chodím hrát kolem třetí odpoledne, vezmu si buginu 



a osmnáctku zahraji  i za necelé 2,5 hodiny, protože tam žádného jiného blázna nepotkám.  Když 
trochu sešlápnu plyn, tak  si připadám jako bych měl vůz s klimatizací. 
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Po turnaji RSTM v prvním dubnovém týdnu 2018 si dovolím připojit hodnocení Titanicu. 
Celkový dojem z hotelu  byl  díky atmosféře celé akce,  skvělému počasí  a výbornému golfu  velmi 
dobrý. Přesto podle mě Titanic nepatří mezi 4-5 nejlepších golfových hotelů v Beleku. Zařadil bych ho 
mezi lepší polovinu místních top hotelů pětihvězdičkové kategorie. Je relativně nový (byl postaven asi 
před 5 lety)  a hostům nabízí pohodlí prostorných pokojů.  Je příliš velký na to, aby se zde hosté cítili 
zcela komfortně a pociťovali osobnější péči. Personál  v restauracích,  kavárnách i jinde  byl na různé 
úrovni, někdy trochu liknavý a málo si všímající hostů a někdy aktivní a velmi přátelský. Nejvíce to 
bylo vidět v hlavní restauraci, nabídka jídel a jejich chuť byla dobrá, byly zde části lépe řešené a 
vybavené, kde si skupinka přátel mohla najít své soukromí, ale její největší část svým konceptem a 
nedostatkem soukromí připomínala spíše lepší závodní jídelnu. Kdo chtěl změnu, mohl navštívit zdejší 
a la carte restaurace, byli jsme v italské a jídlo bylo excelentní,  přesto že kuchař mluvil turecky. Hotel 
s vlastním hřištěm měl kromě golfistů i další hosty. Převažovali domorodci s rodinami, golfoví plejeři 
byli v menšině. Osobně to mám v Turecku radši naopak. Naštěstí  zrovna v tomto termínu nebyly 
muslimské prázdniny, ale to nám pan Gabriel z jeho CK slíbil garantovat a slovo dodržel.  Byl jsem 
trochu zbabělý a tak jsem velikonoční pomlázku, kterou jsem si přivezl z Brna, uplatnil jen na pokoji. 
Netroufl jsem si ji použít na ženskou část tureckých hotelových hostů.  Zčásti proto, že jsem spíše 
konzervativní  a myslím si,  že není vždy slušné vyvážet a vnucovat své národní zvyky v cizí zemi  a 
také  proto, že rád vidím koho mrskám a to jsem při spatření dvou žen v burkách neměl zajištěno.  
 
Co je ale v Titanicu vynikající, je jejich wellness. Propojená dobře řešená soustava obrovských 
vnějších bazénů, u kterých se příjemně opalovalo a bylo blízko do nedaleké kavárničky s nabídkou 
skvělých zákusků. Koupali se zde,  vzhledem k tomu že byl počátek dubna, jen ti otužilejší. Kdo 
potřeboval teplejší vodu,  mohl využívat velký vnitřní ohřívaný bazén a zejména úžasný sousedící  
vnější bazén s mořskou vodou a teplotou kolem třicítky. Takových bazénů zase v Beleku moc 



nenajdete. 
Nevím jestli to bylo dáno jen počtem hostů, ale špatně fungovalo v celém hotelu připojení 
k internetu, což bylo nepříjemné zjištění. 
Golfové hraní bylo skvělé, ale to bylo mimo jiné i dobrým výběrem hřišť. Sultán i Pasha byly tradičně 
ve skvělé kondici včetně excelentních grínů. Dvacet sedm jamek  Titanicu  bylo rovněž velmi hezkých 
a dobře udržovaných.  Snad s výjimkou trochu slabších grínů, které to ale v konkurenci Sultána měly 
těžké. Každopádně současné hřiště Titanic je lepší než původní Tat a změna majitele mu prospěla. Pro 
některé byl překvapením Nobilis, krásné dobře udržované hřiště s anglickou klubovnou, jejíž 
atmosféru bylo radost si vychutnat venku na terase u piva, ať jste vyhráli nebo prohráli ve vložené 
soutěži s kamarády.  
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Neuškodí se ke golfovému Beleku po pěti letech trochu vrátit a okomentovat některé změny, které 
zde nastaly. 
 
V Beleku, jak se říká, už snad byli opravdu všichni a skoro by se zdálo, že k němu není dále co říci či 
dodat. 

Za více než 25 let, kdy se zde postavily první golfové hotely a hřiště, se ale celá oblast hodně rozvinula 
a změnila. Taky se stává, že člověk třeba po letech trošku přehodnotí svůj pohled na některé věci. A 
taky je běžné, že stav hotelů, hřišť či kvality personálu a služeb se v čase často mění. 

Předně nesmíme zapomenout na skoro tři „covidové“ roky, které výrazně ochromily cestovní ruch a 
život po celém světě. Vše naštěstí zdá se loni na jaře skončilo, alespoň v té míře nejhorší. 

Belek a nejen Belek se otřepal a nadechl k dalšímu rozvoji a současná situace je skoro jako před 
covidem. 



 

Turisté se zde houfně vracejí a to nejen staří hosté, ale i řada nových. Už před pár letech tady bylo 
vidět více Poláků, ale taky Kazachstánců. Dnes už tu vozí své skupiny nejen čeští, angličtí a němečtí 
trenéři, kteří zde tráví přes zimu i několik týdnů nepřetržitě. Minulý týden jsem mluvil s estonským 
PGA, od podzimu jsem tu potkal tolik Švýcarů jako předtím za 20 let. Jenom jejich manželky mají z 
Turecka ještě trochu strach. Přibývá Dánů, Norů a Finů, Švédové jako golfový a sportovní národ  tady 
jezdí od nepaměti. Přibývá i ruských golfistů, už jsou vidět i celé flajty a drží se hlavně v novém 
Cullinanu a Max Royalu. Ale začínají být  více vidět i na dalších hřištích. V únoru, kdy jsme tady hráli 
Cullinan Olympos, před námi byly dva flajty mladých Rusů, i nějaké ženy a kupodivu ani příliš 
nezdržovali. 
Loni zde zhruba za rok vyrostl nový luxusní resort Cullinan, který má ambice hrát v regionu stejnou 
roli jako Regnum Carya a Max Royal. V současné době resort stále nabízí pobyty za nižší tzv. zaváděcí 
ceny a řada golfových hráčů to využívá.  Celý resort je krásně postaven, pokoje jsou velké a 
nadprůměrně světlé. Vstupní hala hotelu působí impozantně. Koncept all inclusive je součástí 
nabídky, jen restaurace ala carte jsou za příplatek. Golfový club je velkolepý a zdejší restaurace na 
terase je opravdu skvělá. Hráči, kteří nejsou ubytováni v tomto resortu a koupí si fee, mají v ceně i 
jídlo a pití před hrou i po hře a to bez omezení. Podobně je to i na některých dalších hřištích jako 
např.Kaya, ale rozhodně ne na všech. K dispozici jsou dvě osmnáctijamková hřiště – delší Olympos a 
kratší Aspendos. Vznikla redesignem a rozšířením původních tří devítek hřiště Titanic (na počátku zde 
bylo pro pamětníky ještě nepříliš kvalitní hřiště Tat). Žádná původní devítka nebyla zachována, jamky 
jsou úplně nově „namixovány“ a nové jamky byly přidány jako rozšiřující část jednotlivých částí 
původního hřiště. Větší a těžší je Olympos, druhý Aspendos  patří k nejkratším osmnáctkám v Beleku. 
Hřiště je linksového typu, velmi otevřené, s málo stromy a zejména Olympos, táhnoucí se podél 
moře, má dosti velké, rychlé a modelované gríny. Krajina je zde dosti otevřená a občas zde může i 
hodně foukat. Nelíbilo se mi, že při odpalu z jedničky Olymposu může nepřesná rána (zejména 
šlajsující levák) ohrozit lidi, kteří se opalují velmi blízko nalevo u hotelového bazénu. Není tam zatím 



žádná ochrana, možná tam přibude, až tam někoho trefí některý ze začátečníků. Osmnáctka 
Aspendos je blíže původnímu hotelu Titanic a v některých částech hřiště se jamky obou osmnáctek 
docela prolínají. Ozdobou také není asi 250 metrů dlouhý drátěný tunel u řeky, který chrání turisty 
procházející se okolo nebo směřující z Titanicu do Cullinanu před ohrožující ranou. 
Zejména na Olymposu je častým jevem, že na vaší ferveji přistane míček z té vedlejší a člověk musí 
být ve střehu. Především Olympos jako hřiště působí udržovaně a velmi kvalitně, ale osobně mi tam 
chybělo více stromů a dávám přednost spíše jiným kvalitním hřištím v Beleku. Ostatně co jsem poznal 
před lety s Johnem Carrollem irský Portmarnock, nesmírně těžké a dlouhé hřiště Irish open, tak jsem 
pochopil, že některá česká a jiná hřiště si na linksy jenom hrají. A taky mě tato zkušenost z linksů 
trochu vyléčila a dávám přednost radši parkovkám. Ostatně i první links v Beleku – Lykia se 
stejnojmenným hotelem, který je vzdálen asi hodinu cesty od Beleku, je v poslední době trochu mimo 
hlavní zájem a jeho návštěvnost poklesla. 

V listopadu jsme navštívili hotel Kaya Palazzo a byli jsme velmi spokojeni. Můžu jen doporučit, dobré 
velké pokoje, výborná kuchyně a na venkovních slunečných  terasách mezi spoustou zeleně 
v přízemí  jste velmi dobře chráněni před větrem. Na hřiště Kaya jsme se vrátili po několika letech a 
překvapilo mě svojí malebností a kvalitou. Každá jamka je jiná, průměrně těžké hřiště, dobré gríny a 
dá se hrát opakovaně, což neplatí vždycky. Hotel i hřiště podle mě patří v Beleku k nejlepším. 
Sousední starší hotel Kaya je slušný, ale kvalit Kaya Palazzo nedosahuje. Pro golfové hráče, kteří rádi 
poznávají nové destinace, stojí za pozornost, že stejnojmenný podle obrázků ještě luxusnější hotel i 
s casinem postavila loni hotelová společnost i na Severním Kypru. Je asi čtyřicet minut cesty od 
stejnojmenného hotelu a dobrého zdejšího hřiště – Korineum. 
Jak se za poslední roky proměnilo i moje vnímání Beleku jako pořád parádní nebo spíše nejparádnější 
golfové destinace pokud sledujeme cena/výkon? 

Některé hotely se pomalu ztrácí z nabídek – mám na mysli Voyage, Zeynep či Lykia. Jiné se chtějí 
prodrat dopředu jako nový Cullinan. Velmi vysokou úroveň si pořád drží hotely Gloria. Byli jsme teď 
v Gloria Golf deset dnů a byli jsme velmi spokojeni. Měli jsme původně zaplacenou Serenity, ale den 
předtím nám to změnili, nestihli dokončit  včas probíhající rekonstrukci, trochu nás to mrzelo. Příští 
zimu má proběhnout rekonstrukce Gloria Golf a rok nato Verde, konec konců Gloria Golf už existuje 
26 let a vzhledem k nadprůměrné péči není tento věk na hotelu vidět. Výbornou novinkou na hřištích 
Gloria (Old, New a Verde) je pronájem zařízení Trackman. Košík se 40 míči sice teď stojí šest eur, ale 
na každém odpališti v přízemí i v patře (celkem možná padesát míst) má hráč k dispozici displej a 
může si přesně nastavit pro trénink dlouhých ran i krátké hry zobrazení a kalibraci svých ran – délku, 
carry atd. Výborná pomůcka pro začínající i pokročilé hráče, moje žena si zde spokojeně normovala 
své nové hole. A trenéři to tady dlouhodobě milují kvůli nejlepším tréninkovým podmínkám v celém 
Beleku. Firma Trackman desítky zařízení hřišti pronajímá za cca 150 tis.EUR ročně. Co mě při 
posledním pobytu na Glorii golf opravdu zaujalo je nadprůměrná loajalita stálých hostů, rádi se sem 
vrací a se spoustou personálu udržují velmi přátelské vztahy. Kvalita a ochota personálu na Glorii je 
podle mě nejlepší v celém Beleku. Asi před třemi lety umřel zakladatel impéria hotelů Gloria (a celé 
řady dalších aktivit zejména v zemědělsko-potravinářském komplexu) pan Özaltin. Na jeho počet se 
tady počátkem dubna odehrál mezinárodní seniorský turnaj, který přilákal stovky hráčů a jejich 
rodinných příslušníků z celé Evropy. Hrálo se několik dnů v několika kategoriích. Střídala se hřiště 
Gloria Old a New, která byla ve výborném stavu. Složení flajtů se měnilo každý den a tak se tu hráči 
pokaždé potkávali s novými spoluhráči. Nálada byla skvělá, na večeři ala carte jsem se potkal s Billym 
z Leedsu, který tady byl už popatnácté a s některými číšníky se zdravil jako s bratranci a moc si to 
pochvaloval. Turnaj byl zakončen velkolepým rautem a vyhlášením výsledků v kongresovém centru. 
Hotely Gloria těží i ze své investice do sportovní olympijské Gloria arény. Druhý týden v dubnu tady 
výrazně přibylo mladých sportovních výprav zejména z Německa. Vidíte tady ale i malé skupinky 
sportovců z různých částí světa. Hrály se zde také tenisové chalengery, kde bylo vidět i pár mladých 
talentů z Brna a dnes tam zrovna vrcholí i BJK cup mezi Českem a Ukrajinou za účasti našich 
nejlepších hráček. 



Poslední týden v únoru jsme byli s kamarády ze Slavkova  a Lipin v Cornelia de Luxe. Kdysi před lety 
jsem byl ve velikém červeném Cornelia Diamond, který se mi moc nelíbil, ale de Luxe mě příjemně 
překvapil. Pokoje sice trochu menší, ale výborná kuchyně a příjemný personál. A sešly se tam 
v jednom týdnu z Brna a jižní Moravy čtyři různé golfové skupiny! Ti nejmladší měli unilimited golf a 
hráli dokonce každý den 2 osmnáctky, my jsme hráli jenom jednu a i tak jsme ke konci už trochu 
šoupali nohama. Hřiště Faldo je trochu přírodní, ale bylo ve slušném stavu, nepůsobí sice tak okázale 
jako ta nejlepší jiná hřiště, ale gríny byly dobré a jamky dobře designované a žádná nuda. Kamarádi 
z Lipin měli ve stejné době pár známých v hotelu Sueno, které postihla menší pohroma kvůli špatně 
ošetřeným grínům. Nedalo se na nich hrát, ale co můžete dělat když si předplatíte unlimited golf – 
možná si domluvíte nějakou slevu? 

Po letech přestávky se taky občas rád vrátím do hotelu Kempinski. Trochu přehodnotili svůj původní 
koncept – už mají all inclusive a taky si postavili dřevěné molo s restaurací. Je to pořád velmi dobrý 
hotel, kde je všechno a hlavně moře blízko. Při svých asi 170 pokojích patří spíše k menším zdejším 
hotelům, ale to mi právě vyhovuje. A dvě výborná hřiště v těsném sousedství, kde vás dovezou 
z recepce na bugině – Sultan a Pascha, i když Sultan před pár dny byl v o něco horší kondici než bývá 
normálně. Ale věřím, že to byl jen záchvěv před jarní sezónou. 

Momentálně asi nejlepší hřiště v Beleku je Carya – hráli jsme ho opakovaně od podzimu vícekrát a 
vždy bylo ve skvělé kondici. Montgomerie považuji za trochu přeceňované i kvůli výrazně vyšší ceně. 
Velice rád si kdykoliv zahraji Nobilis, je za jednu z nejlepších cen, má krásnou anglickou klubovnu  a 
jeho údržba včetně množství květin je krásná. 

Celkově lze říci a to je dobře, že zdejší nejlepší hotely si pořád drží svoji úroveň včetně služeb. 
Navzájem se pozorují, srovnávají a když nějaký přijde s nějakou novinkou, za chvíli ji nabídnou i jinde 
(pokud to jde). Takhle to bylo např., když se objevilo před lety na pláži první molo s restaurací, když 
přišlo Regnum s cukrárnou a patisserií apod. 

Velký cenový rozdíl je tady mezi zimní (říjen až březen) a letní sezónou. Daleko nejvyšší ceny a plné 
hotely praskající ve švech jsou tady v červenci a srpnu. U nejdražších hotelů (Regnum Carya a Max 
Royal) je zde cena vyšší o 100 až 200 %. Návštěvník, který se tam opakovaně vrací může dostat 
zajímavé slevy. 
Covid a snaha o útěk z domova přinesl  i rozšířenou nabídku vybraných golfových hotelů na 
dlouhodobě pobyty nebo pobyty „second home“, což je vlastně totéž. Jedná se ale většinou jenom o 
období listopad – březen. 
Má to význam hlavně pro golfové návštěvníky, kteří tráví v Beleku minimálně 3-4 týdny za rok. 
Vybrané hotely mají každý svůj vlastní koncept a nabídku, která se liší. Pobyty si můžete často rozdělit 
na několikrát a byl jsem překvapen, na jak zajímavé ceny s golfem se i u těch nejlepších hotelů 
můžete dostat. Co vím, tak dobrou nabídku pro dlouhodobé pobyty nabízejí momentálně minimálně 
hotely Regnum Carya, Gloria a Cornelia de Luxe. 

Čím to zakončit? 
Turci jsou optimisté a v současnosti se pustili do velkého rozšíření letiště Havalimani v Antalii. Je tom 
tam hodně rozkopané, vypadá to minimálně na další ranvej a buduje se i před odbavovací halou 
v příjezdové oblasti. Ve špičce je problém se dostat ven i dovnitř, hlavně když si zde každý 
momentálně parkuje jak chce. 
Ale buďme rádi, že Belek máme.  Zvláště my, kteří už jsme „skoro všude“ byli, dokážeme ocenit 
veškerý servis a pohodlí a to co je nám tady za naše peníze nabízeno ve srovnání se světem. A to za 
zhruba 2,5 hodiny letu po celý rok. Kvalitní hřiště, špičkové hotely, ochotný a vstřícný personál, 
skvělou kuchyni, kde si každý může vybrat to svoje, nepotřebujeme si půjčovat auta, platit taxíky, 



připlácet za wellnessy a ztrácet čas různými přesuny apod. O vše je postaráno, jenom ten drink si 
musíme vybrat sami. 

 

Takže Turecko a Belek – serefe! 
Milan Bučík 12/4/2023 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 


